
 

                Referat af møde d. 22.03.11 
Bemærk datoen er ændret 

UNGDOMSSKOLEBESTYRELSEN 
 

 
 
 

Mødedato:  Tirsdag d. 22. marts 2011. 
   

Tidspunkt:  Kl. 18:00 – 21:00 incl. spisning. 
   

Mødenr.:  23 
   

Sted:  Ungdomshuset, Grønnegade 40, 5600 Faaborg. 
   

Deltagere:  Ungdomsskolebestyrelsen, Poul A. Larsen, Mia H. Pedersen 
   

Fraværende:  Kristian gik 19.45 
   

Afbud:  Rikke Ovesen, Mia H. Pedersen 
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Punkt 169.  Uge 9-12 høring af ny børne- ungepolitik ved Susanne 
Sommer 
(vedrører kun udsatte børn) Se bilag  
Skal vi udfærdige et høringssvar? 
Beslutning: 
Vi skriver en ros til politikken i vores høringssvar. Der er ingen 
kritikpunkter. 
 
Punkt 170. Borgernær IT. Orienteringspunkt ved Poul Larsen 
Et af de store udviklingspunkter ( I gang sat af direktionen / 
kommunalbestyrelsen ) blandt aftaleholdere er borgernær IT 
Poul orienterer om ungdomsskolens indsats på området – herunder info-
skærme. 
Vi er blevet bedt om at redegøre for borgernær IT - Svar til Fag-U uddelt på 
mødet. 
Vi kan ikke hænge infor-skærme op – vi mangler siden den 21.12.10 
tilladelse fra IT-afdelingen. 
Keld forslår, at alle ansatte skal kunne vejlede de unge mht. elektronisk 
tilmelding. 
Kommentarer: 
Vi skal huske at tage hånd om de unge, der ikke magter IT’en. 
 
Punkt 171.  Marsterplan for Ringe - Ungdomstiltag. Ved Susanne 
Sommer (Se vedhæftede marsterplan) 
Høringssvar til byudvikling i Ringe. 
Et forslag til svar kunne være: 
Ungdomsskolebestyrelsen har læst udviklingsplanen, og har i den 
forbindelse fokuseret på den del af beskrivelsen, der vedrører de unge. 
Bestyrelsen glæder sig over, at der er tænkt mange gode tanker i forhold til 
denne målgruppe. 
Ungdomsskolen vil gerne være medspiller omkring aktiviteter til den del at 
gruppen, der er under 18 år. Vi synes, det er en god ide, at give de unge 
mere plads på Guldhøj, hvor fritidscenter, boldklubber og multibane også er 
placeret. 
Vi har dog nogle spørgsmål: 
 

• Hvordan forholder kommunen sig til unge og alkohol i forhold til 
aktiviteterne? 
SSP har gjort meget ud af at holdningsbearbejde i mht., at der ikke 
sælges alkohol til unge under 18, og der nydes ikke alkohol i 
forbindelse med ungdomsskolens aktiviteter.  

 
• Hvem er ansvarlig i forhold til oprydning, ting der går i stykker/slitage og 

renholdelse af nævnte tiltag? 
Beslutning: 
Vi er enige med SSP. Vi Støtter SSP’ alkoholpolitik. 
Bestyrelsen synes, at ungdomsskolens målgruppe mangler. 
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Der skal være en struktur omkring de nye tiltag. 
Der skrives et høringssvar. 
 
Punkt 172. Badereglement ved Poul Larsen 
Forslag til badereglement for Ungdomsskolen 
Se bilag 
Beslutning: 
Reglement vedtaget 
 
Punkt 173. Søfartsreglement ved Poul Larsen 
Drøftelse af, om vi skal have et regelsæt på området i lighed med 
badereglement. 
Kommentarer: 
Udsættes 
 
Punkt 174. Orientering ved alle 
Formanden 

• Ungdomsskolens styrelsesvedtægt blev godkendt i 
kommunalbestyrelsen d. 9. november 2010 

• Juniorklubber. Hvor langt er vi. 
Orientering givet. 

Ungdomsskoleinspektøren 
• Topmøde udviklingsstrategi mht. børn og unge den 2. marts. 
      Topmøde en succes.  
      Ros til topmøde og til Tonnis indsats. 
• Børnekulturdag program  
      Udsættes 
• Artikler 

Artikler drøftet. 
• Fraværsstatistik: Fraværet er faldet markant 
• De ikke uddannelsesparate - og de udfordrende unge 

Susanne indkaldes til møde i Fag-U 
Ole mener der pt. er mindst 10 ikke uddannelsesparate 

• Skal vi indbyde Jørgen Kyed til at uddybe avisartikel i FS 15.03.11 
Vi vil gerne mødes med Jørgen den 4.5 

Souschefen 
• Elevtal netop nu  

2.056 cpr, holdelever 3.615 
• Brochure på sommersportsjov  

Folder ligger på nettet. Tilmeldingerne er startet. 
• Personaleinfo-folder.  

Folder uddelt. 
• Nyt om knallertbevis 

Loven har været til 1. behandling. Bevis bliver til kørekort. Vi 
regner med en stor indsats næste år på området. 

Forretningsfører 
• Budgetopfølgning 2011 (bilag uddelt på mødet ) vi holder 

forbrugsprocenten 
• Budget 2012 (bilag uddelt på mødet ) 
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Orientering givet 
• Regnskab 2010 (bilag uddelt på mødet ) 

Der er et overskud, som bl.a. skal bruges til flytning af heltidscenter 
og anden udvikling i det kommende år. 
Bestyrelsen er yderst tilfreds med regnskab og planlægning. 

Andre 
• Ole Westergaard om EU-projekt 

Vi er nomineret til en ungdomspris for EU-volontørprojektet. 
FLOT!!! 
Ole er inviteret til Antwerpen i maj i 4 dage. Ole kontakter 
medierne. 

 
Punkt 175. EVT. 
 
Kommende møder / punkter 
Punkter til kommende møder: 

• Hvornår på året ligger valget til elevrådet bedst. 
• LP og AKT ved John og Sarah 
• Hvad sker der med 10. klasserne 
• SSP 
• Ikke uddannelsesparate 

Onsdag  den 04.05.11  
Mandag den 20.06.11 

 
 
Punkt 176. Godkendelse af mødereferat 
Beslutning: 
Referat godkendt 
 
 
 
 



[Afdeling] 

Side 5� 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 


